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Την ανάγκη να αλλάξουν οι Ευρωπαϊκές 

πολιτικές ώστε να γυρίσει η Ελλάδα στην 

ανάπτυξη, υπογράμμισε ο κ. Ευάγγελος 

Μυτιληναίος σε συνέντευξη στο τηλεοπτικό 

κανάλι BBC World News τη Δευτέρα, 15 

Οκτωβρίου. «Δεν υπάρχει έξοδος από την 

κρίση αν η Ελλάδα δεν γυρίσει στην 

ανάπτυξη» σημείωσε ο κ. Μυτιληναίος, και 

πρόσθεσε ότι η λύση δε βρίσκεται στην 

έξοδο από το ευρώ, ούτε στα συνεχή μέτρα 

λιτότητας, καθώς το πρόβλημα δεν είναι 

Ελληνικό αλλά αφορά στο σύνολο τις 

πολιτικές που επικρατούν στη Νοτιοανατολική Ευρώπη και την Ευρωζώνη, 

οι οποίες δημιουργούν συνθήκες ρίσκου οδηγώντας τα επενδυτικά σχήματα 

σε Β. Ευρώπη και Αμερική. Αν, για παράδειγμα, η εποπτεία των Τραπεζών 

στην Ευρωζώνη «περάσει» στην ΕΚΤ, τότε μπορεί η ιδία η ΕΚΤ να παράσχει 

πανευρωπαϊκή εγγύηση των καταθέσεων όποτε και τα κεφάλαια θα 

ανακατανεμηθούν υπέρ του Νότου για να ξεκινήσει επιτέλους η ανάπτυξη. 

Στο πλαίσιο αυτό εντάσσεται και η αποχώρηση των Εταιρειών όπως η 

Coca-Cola και η ΦΑΓΕ η οποία είναι αρνητική μόνο ως προς τη σημειολογία 

της. Το βασικό είναι ότι οι μεγάλες αυτές εταιρείες κρατούν την παραγωγή 

τους στην χώρα. Μετακινούν την έδρα τους για λόγους που έχουν να 

κάνουν κυρίως με την προσέλκυση χρηματοδότησης, πρόβλημα που έχουν 

όλες οι Ελληνικές εταιρίες ανεξαρτήτως μεγέθους.  

Την ίδια στιγμή, αυτό που δεν έχει γίνει γνωστό, σύμφωνα με τον κ. 

Μυτιληναίο είναι ότι στην Ελλάδα ζούμε μια «ήσυχη» επανάσταση, η οποία 

αφορά στον τρόπο που η κοινωνία αλλάζει και προσαρμόζεται στα νέα 

οικονομικά δεδομένα, έχοντας πλέον ξεπεράσει τη λογική του 

υπερκαταναλωτισμού και του σπάταλου lifestyle του παρελθόντος. 
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